
Subject Area Team Digital Design 
 

17 Maj 2024 kl. 08.30 – 10.00 i lokale 2A08 

 

Deltagere: Laurens Boer (linjeleder KDDIT), Signe Yndigegn (linjeleder BDDIT), Magnus Borum Nordraak Green 

(BDDIT 3. år), Sara Marie Ertner (VIP), Louise Maja Damgaard Valencia (BDDIT 1. år), Mikkel Hounsvad (BDDIT 1. år), 

David Rasmussen (BDDIT 3.år), Rikke Budolfsen (uddannelseskoordinator), 

Afbud: Jakob Laursen Futtrup (BDDIT 2. år), Francisca Farahmand Kanstrup (KDDIT 2. år), Lea Strandgaard-Mortensen 

(studievejleder),  

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden  

Dagsorden godkendt 

 

2. Godkendelse af referat (se bilag i mappen) 

Referat godkendt skriftligt efter sidste møde 

 

3. Diskussion af the draft study environment action plan.  Gæst: Christian Balslev, Kvalitetskoordinator/DoE 

Christian Balslev deltog i diskussionen om hvilke punkter SAT DDIT pegede på som værende de vigtigste for DDIT 

uddannelserne og ITU og hvordan SAT DDIT kunne spille en rolle i implementeringen af den foreslåede 

Studiemiljøhandlingsplan.  

Noter fra mødet indgår direkte i det videre arbejde med handleplanen.  

4. Nyt fra Studienævnet (Signe/Magnus) 

På sidste Studienævnsmøde blev Studiemiljø rapporten diskuteret. Der blev orienteret om ændringerne i praksis ift. 

Kursustilmelding til efterårets kurser. Der foregik ligeledes en lukket diskussion uden for referat,  

 

5. Nyt fra uddannelser – studerende 

Der kom et spørgsmål fra BDDIT 3. år vedr. Vejlederevalueringen. Der står i tilsendte instruktion at 

vejlederevalueringen gøres tilgængelig for vejleder 3 uger efter aflevering, dvs.  i nogen tilfælde FØR eksamen er 

afholdt. Rikke kommenterede at dette ikke er meningen og at der andre steder står 4. uger. Rikke følger op med 

Kvalitetskoordinatoren om dette.  

Dimission: Dimission har et dårligt rygte blandt BSc dimittender. Det opleves som bare ét langt opråb af navne og er 

ikke godt branded og lidt “fesent” og ikke noget specielt og mange gider ikke deltage. Hvordan kan man gøre det til 

nogetn, som man ser frem til? Måske at man får noget i hånden på dagen? Kunne man dele det op på en anden 

måde så det ikke er alle?    

 

6. Nyt fra uddannelser – VIP og ITU  

Pt. Fokus på KDDIT og BDDIT optag 2024. Der arbedes ligeledes med nye tiltag på BDDIT ifm. Revisionen.  



Man undersøger pt. Om at få et studenterdrevet DDIT magasin op at stå men artikler og spotlight på projekt 

prototyper etc. Måske få KDDIT tutorerne til at promovere i introugen.    

 

7. Evt. 

• Beslutning om mødetidspunkt i juni 2024. Dato for næste møde er 21 juni. Rikke deltager ikke.  


